

## Traffic Advice

### Rerouting of KMB Route No. 296M (Hong Sing Garden – Hang Hau Station)

Members of the public are advised that, with effect from 4 March 2017 (Saturday), the Hong Sing Garden bound service of KMB Route No. 296M (including the special departures from Tong Ming Street) will be revised as follows:

(A) **Rerouting**

After reaching the junction of Po Hong Road with Wan Lung Road, the route will turn right onto Wan Lung Road northbound, turn left onto Wan Hang Road westbound, turn right onto Po Hong Road northbound, and resume the original routing.

(B) **Bus Stop Addition**

An additional bus stop will be provided on Wan Lung Road northbound near Po Hong Park.

KMB will display notices to inform passengers of the above arrangements.

## 交通通告

### 九巴第296M號線（康盛花園－坑口站）更改路線

市民請注意，由2017年3月4日（星期六）起，九巴第296M號線往康盛花園的班次（包括由唐明街開出的特別班次）將作以下更改：

(A) **更改路線**

當到達寶康路與運隆路交界處後，路線將右轉運隆路北行，左轉運亨路西行，右轉寶康路北行，然後返回原有路線。

(B) **增設巴士站**

運隆路北行近寶康公園將增設巴士站。

九巴將展示通告，通知乘客上述安排。